



Delisté
PARIS

AMAZONE

BY NICOLAS AUBAGNAC



Applique • Wall sconce : 13795 A
H 550 x L 300 x P 150 mm • 8 kg



Applique • Wall sconce : 13795 B
H 200 x L 300 X P 150 mm • 4 kg



Applique • Wall sconce : 13795
H 750 x L 300 x P 150 mm • 13 kg



Lampe • Table lamp : 13796
H 850 x D 450 mm • 13 kg



Guéridon • Gueridon : 13794
H 650 x D 450 mm • 17 kg

Depuis 1895, la Maison **DELISLE** crée des luminaires d'exception sur-mesure et édite des collections de créateurs contemporains.

*Since 1895, **DELISLE** has been creating exceptional bespoke lightings and developping collections by contemporary designers.*

AMAZONE

par Nicolas **Aubagnac**

La collection "Amazone" née en 2018 en collaboration avec Jean Delisle. Ode à la matière : Nicolas Aubagnac s'est inspiré des lianes et des racines des grandes forêts tropicales dont il a réinterprété les étonnantes textures.

La collection "Amazone" traduit avec une puissance propre au bronze, la force de ces matières. Chaque modèle est une sculpture végétale qui s'enracine telle une mangrove de bronze.

Un ensemble de trois appliques se décline en un jeu de corolles sculptées jaillissant les unes des autres. Un guéridon et une lampe à poser précieusement ciselés comme l'écorce d'un arbre complètent cette collection. Chaque pièce est signée d'une double estampille originale : celle du créateur et celle de la Maison Delisle.



Delisle
PARIS

AMAZONE

by Nicolas **Aubagnac**

The Amazone Collection was born in 2018 in collaboration with Jean Delisle. An ode to materials, Nicolas Aubagnac found his inspiration in the creepers and roots of large, tropical rainforests, whose textures he reinvents here. The Amazone Collection translates with the power specific to bronze, the force of these materials. Each model is a vegetal sculpture that takes root, like a bronze mangrove forest.

An ensemble of three wall sconces has been designed as a symphony of intertwining sculpted petals, each emerging from the other. A gueridon and a table lamp, delicately carved like the bark of a tree, complete the collection. Each piece bears a double stamp: that of the creator and that of the Maison Delisle.



NICOLAS
AUBAGNAC

